

卫理公会以萨迦守望者 9-15/11/2023

十一月第二个星期的祷告事项

1.家庭/个人

- a. “你当默然倚靠耶和华，耐性等候他。”（诗 37:7）
现今的社会讲究效率，生活节奏越来越快；为自己能够安静等候上帝祷告，不失去方向。
- b. 为父母们祷告，在忙碌的生活中，仍然把上帝放在第一位。坚持每天读经和祷告，也带领儿女们一起操练，与上帝建立亲密关系。求主重整我们的家庭，回到圣经的优先次序。

2.教会

为着 21-23/11 第四十八届年议会祷告：

- a. 为各部的报告清楚且具体祷告，让代表们了解各项事工的进展；能提供评估和建议。为年议会的各部成员代祷。
- b. 求圣灵在年议会中引导每一项的环节，也让所有的讨论和决策能合乎上帝的心意；愿上帝的旨意行在地上，如同行在天上。为你所属堂会的牧者和参与年议会的代表们提名祷告。

3.国家

- a. 我国气象局预测，东北气候风即将掀开雨季；为着低洼地区的人民祷告，也为政府与人民共同做好防洪的准备祷告。
<https://www.sinchew.com.my/?p=5111021>
- b. 为我国教育素质的提升祷告，能培育更多的人才、留住更多的人才，造福国家。
<https://www.sinchew.com.my/?p=5111160>

4.世界

- a. 以巴冲突已进入第二个月，伤亡人数陆续增加；为着在战争中恐惧、悲伤、绝望的人祷告，愿福音临到他们，带给他们救赎、安慰，和盼望。为哈马斯成员的救恩祷告，遇见耶稣并悔改。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231106/international/5110054>
- b. 为着尼泊尔地震中受伤的人祷告，能及时的治疗；也为罹难者的家人祷告，在悲伤中得着安慰。为有效率的救援行动和赈灾行动祷告。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231105/international/5105946>

Methodist Issachar Watchmen 9-15/11/2023

Prayer items 2nd week of November

1. Family/Individual

- a. "Be still before the Lord and wait patiently for him." (Psalm 37:7)
Today's society demands for efficiency, and our pace of life is getting faster and faster. Pray that you can wait patiently for God's guidance, and not losing direction in life.
- b. Pray for parents to keep God first in their busy lives, practising daily Bible reading and prayer, and lead their children to practice together, to build an intimate relationship with God. Ask the Lord to restore our family back to the biblical priorities.

2. Church

Pray for SCAC 48th Annual Conference on 21-23/11/2023:

- a. Pray for clear and specific reports from all the Board of SCAC, so that representatives can understand the progress of each ministry; and be able to provide valuable evaluation and suggestions. Pray for members of each Board of SCAC.
- b. Pray for guidance of the Holy Spirit throughout each section of the annual conference, ensuring that all discussions and decisions align with God's will. May God's will be done on Earth as it is in Heaven. Let's also pray for pastors and delegates representing your church, who will be participate in the Annual Conference.

3. Our Nation

- a. Meteorological Department of our country predicts that the north-eastern monsoon is about to bring the rainy season. Let's pray for the people in flood-prone areas and pray for the government and citizens to prepare for flood prevention together.
<https://www.malaysiakini.com/news/685698>
- b. Pray for the improvement of education quality in our country, nurturing and retaining more talents for the benefit of the country.
<https://www.thestar.com.my/news/nation/2023/11/08/pm-quality-of-education-must-improve-too>

4. The World

- a. The Israel-Palestine conflict has entered its second month, and the number of casualties continues to increase. Pray for those in fear, grief, and despair during the war. May the gospel reach them, bringing them redemption, comfort, and hope. Pray for the salvation of Hamas members, that they may encounter Jesus and repent.
<https://www.bbc.com/news/world-middle-east-67039975>
- b. Pray for those injured in the Nepal earthquake, so that they can be treated in time; also pray for the families of those who have lost their lives to find comfort in their grief. Pray for efficient rescue and disaster relief efforts.
<https://www.bbc.com/news/world-asia-67329796>

Pengawal Isakhar Methodist 9-15/11/2023

Doa minggu kedua November

1. Keluarga/Individu

- a. “Nantikanlah TUHAN dengan hati yang tenang, tunggulah dengan sabar sampai Dia bertindak.” (Mazmur 37:7)
Masyarakat kini mementingkan kecekapan kerja, dan gaya hidup yang pantas. Berdoa untuk diri sendiri, supaya mempunyai hati yang sanggup menantikan Tuhan, tidak kehilangan arah hidup.
- b. Berdoa untuk ibu bapa, tetap mengutamakan TUHAN walaupun dalam kesibukan. Mengekalkan tabiat membaca Alkitab dan berdoa setiap hari, dan juga membimbing anak-anak untuk mempraktikkan bersama-sama.

2. Gereja

Doakan Persidangan Tahunan Cina Sarawak (SCAC) ke-48 pada 21-23/11/2023:

- a. Doakan setiap ahli Jawatankuasa membuat laporan dengan jelas dan spesifik, supaya wakil-wakil dapat memahami perkembangan setiap ahli Jawatankuasa, dan memberi penilaian serta cadangan yang berharga. Berdoa untuk ahli-ahli setiap Jawatankuasa.
- b. Doakan Roh Kudus membimbing setiap seksyen dalam persidangan tahunan, supaya segala perbincangan dan keputusan selaras dengan kehendak TUHAN. Berdoa untuk pastor dan wakil gereja anda yang akan menghadiri persidangan tahunan.

3. Negara

- a. Jabatan Meteorologi negara kita meramalkan bahawa Monsun Timur Laut berkemungkinan membawa hujan lebat. Berdoa untuk penduduk di kawasan berkedudukan rendah dan kawasan kerap banjir, membuat persediaan untuk menghadapi banjir yang mungkin tiba.
<https://www.utusan.com.my/nasional/2023/11/musim-tengkujuh-bermula-sabtu-ini/>
- b. Doakan peningkatan mutu pendidikan di negara kita, agar dapat memupuk lebih ramai bakat tempatan yang berdaya, dan memberi sumbangan kepada negara kita.
<https://www.utusan.com.my/nasional/2023/11/kerajaan-sasar-tingkat-mutu-pendidikan-negara-mulai-2024-pm/>

4. Dunia

- a. Konflik Israel-Palestin telah memasuki bulan kedua, dan jumlah korban terus meningkat. Berdoa untuk mereka yang mengalami ketakutan, kesedihan, dan kekecewaan dalam peperangan. Semoga mereka dapat mendegar Injil, dan memperolehi keselamatan, ketenangan, dan harapan di dalam TUHAN Yesus. Berdoa untuk keselamatan ahli Hamas, menemui Yesus dan bertaubat.
<https://news.detik.com/dw/d-7025968/netanyahu-tentara-israel-berhasil-menembus-jantung-kota-gaza>
- b. Berdoa untuk mereka yang tercedera dalam gempa bumi Nepal, agar mereka dapat dirawat dengan sempat. Berdoa juga untuk keluarga mangsa yang terkorban, agar mereka dapat pulih dari kesedihan. Doakan operasi penyelamatan dan bantuan kepada mangsa yang cekap.
<https://www.bharian.com.my/dunia/asia/2023/11/1172968/lebih-100-maut-gempa-bumi-56-magnitud-di-nepal>